
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji przez Seniora Rady Gminy. 

2. Uroczyste złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej w trzyosobowym składzie dla przeprowadzenia 
tajnych 
głosowań wynikających z porządku obrad 

5. Zgłoszenie kandydatury i wybór Przewodniczącego Rady Gminy 

6. Zgłoszenie kandydatury i wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Prowadzenie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

7. Uroczyste złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Ciepłowody. 

8. Wybór trzyosobowego składu Komisji Rewizyjnej. 

9. Wybór składów stałych Rady Gminy. 

10. Powołanie doraźnej Komisji Statutowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ciepłowody. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania przez Przewodniczącego Rady 
Gminy czynności wobec Wójta w sprawach z zakresu prawa pracy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie sesji. 

 



Protokół Nr 1/2002 

Z sesji Rady Gminy w Ciepłowodach odbytej w dniu 18 listopada 2002r w sali przy 
Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach. Sesja inauguracyjna 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji przez Seniora Rady Gminy. 
7. Uroczyste złożenie ślubowania przez radnych. 
8. Przyjęcie porządku obrad. 
9. Wybór Komisji Skrutacyjnej w trzyosobowym składzie dla przeprowadzenia tajnych 

głosowań wynikających z porządku obrad 
10. Zgłoszenie kandydatury i wybór Przewodniczącego Rady Gminy 
11. Zgłoszenie kandydatury i wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Prowadzenie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 

10. Uroczyste złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Ciepłowody. 
11. Wybór trzyosobowego składu Komisji Rewizyjnej. 
12. Wybór składów stałych Rady Gminy. 

 

14. Powołanie doraźnej Komisji Statutowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ciepłowody. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania przez Przewodniczącego Rady Gminy 

czynności wobec Wójta w sprawach z zakresu prawa pracy. 
17. Wolne wnioski. 

 

16. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
17. Zakończenie sesji. 

Otwarcia inauguracyjnej sesji Rady Gminy w Ciepłowodach dokonał senior Pan 
Stanisław Kopcza, który poinformował, że radni wykonaniem mandatu radnego składają 
ślubowanie przez wypowiedzenie słowa „ślubuję" po odczytaniu roty ślubowania. Odczytał 
tekst ślubowani, po czym pracownik urzędu gminy odczytał nazwiska, a wyczytani radni po 
powstaniu z miejsca wypowiedzieli słowo ślubuje. Podczas ślubowania obecni byli wszyscy 
radni wybrani do Rady Gminy. Senior Pan Stanisław Kopcza podziękował radnym i życzył 
sukcesów w pracy na rzecz rozwoju gminy. 
Poddano pod głosowanie porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. Pan Wójt 
pogratulował wyboru radnym i wyraził opinię, iż współpraca z nowo wybranymi radnymi 
będzie układała się pomyślnie. 

Zostały zgłoszone kandydatury do składu Komisji Skrutacyjnej. 
1. Władysław Gluza 
2. Teresa Markowska 
3. Beata Witek 

W/w kandydaci wyrazili zgodę na prace w komisji. 
Poddano pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej - skład ten został przyjęty jednogłośnie. 
Pan Kopcz poprosił o podawanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy. Podano 
następujące kandydaturę: 

l.   Marian Kozyra Komisja skrutacyjna wydała 14 kart do głosowania, po 
przeprowadzeniu głosowania komisja 
 
 
 
 



dokonała liczenia głosów. 

Wyniki głosowania są następujące - zostało oddane 14 głosów ważnych za było 13 głosów 
l głos był wstrzymujący się. 
Po ogłoszeniu wyników głos Pan Kopcza Stanisław przekazał prowadzenie obrad nowo 
wybranemu przewodniczącemu rady Panu Marianowi Kozyra. Pan Kozyra -
podziękował za wybór i wyraził nadzieje że współpraca z nową radą będzie układała się 
pomyślnie. 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na wiceprzewodniczącego rady. 
Padła tylko jedna kandydatura tj. Pan Jarosław Bereżnicki. 
Komisja skrutacyjna wydała 14 kart do głosowania, a po dokonaniu głosowania komisja 
dokonała liczenia głosów. 

Ogłoszono wyniki głosowania - zostało oddanych 14 głosów za było 13, l głos był 
wstrzymujący się. 
Po wyborze przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady zabrał głos Pan Wójt -
pogratulował nowo wybranym i wyraził zgodę, że znaj da oni wspólny język a będzie to 
polegało na wspólnym zarządzaniu gminą czego sobie i wszystkim radnym życzy, problemy 
które będą się przed radą piętrzyły zostaną wspólne rozwiązane. 

W pkt.7 porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił Pana Wójta o złożenie wobec 
Rady 
ślubowanie. Wójt wypowiedział rotę ślubowania następującej treści: 
„Obejmuj ąc urząd wójta gminy, uroczyście ślubuj ę, że dochowam wierności prawu, a 
powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 
mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg" 
Pan Przewodniczący - powiedział, że komitety się skończyły i zaczynamy prace dla dobra 
społeczeństwa. 
Poprosił o podawanie kandydatur do Komisji Rewizyjnej. 
Kandydatury jakie padły to: 

1. Zbigniew Urzędowski 
2. Tadeusz Sulima 
3. Edward Kwik 
4. Władysław Gluza 
5. Józef Turyński 
6. Teresa Markowska 

Następnie wybrano nową komisję skrutacyjną gdyż wcześniej padły kandydatury do komisji 
rewizyjnej osób, które były członkami poprzedniej komisji skrutacyjnej. Kandydatury do 
komisja skrutacyjna to: 

1. Krzysztof Karolczak 
2. Franciszek Dmytruk 
3. Bogusław Bartusiak. 

Skład komisji został poddany pod głosowanie - wszyscy radni wyrazili zgodę na skład 
komisji skrutacyjnej 
Komisja skrutacyjna wydała 15 kart do głosowania. Po głosowaniu komisja dokonała liczenia 
głosów oddano 14 ważnych głosów l jeden nieważny. 
Liczba głosów była następująca ; 
1. Urzędowski Zbigniew   - 6 głosów 
2. Tadeusz Sulima - 7 głosów 
3. Edward Kwik - 8 głosów 
 
 
 



4. Władysław Gluza     - 6 głosów 
5. Józef Turyński        - 6 głosów 
6. Teresa Markowska    - 5 głosów 

W pierwszym tajnym głosowaniu większością głosów zostali wybrani następujący radni: 

1. Tadeusz Sulima 
2. Edward Kwik. 

W związku z tym że nie została wybrana w pierwszym głosowaniu komisja rewizyjna 
przewodniczący zarządził dogrywkę pomiędzy Zbigniewem Urzędowskim, Władysławem 
Gluzą i Józefem Turyńskim. 
Zostały ponownie rozdane karty do głosowania / 15 kart/. 
Oddano 14 głosów ważnych, l wstrzymujący się. 
Wyniki drugiego głosowania były następujące 
1. Urzędowski Zbigniew   - l głos 
2. Gluza Władysław         - 10 głosów 
3. Turyński Józef - 3 głosy 

Pełny Skład Komisji Rewizyjnej to: 
1. Tadeusz Sulima 
2. Edward Kwik 
3. Władysław Gluza. 

Pan Karolczak - zapytał czy komisja musi się ukonstytuować na tej sesji. 
Pan Kozyra - nie musi to być na tej sesji ale było by dobrze gdyby tak się stał 
Przystąpiono do powoła komisji stałych rady. 
Pani Sekretarz - poinformowała ,że w tej kadencji mogą być wybrane tylko 2 komisje 
stałe rady a nie 3 jak było w poprzedniej kadencji były by to: komisja budżetowa i komisja 
oświaty i zdrowia. W poprzedniej kadencji była komisja budżetowa, komisja oświaty i 
zdrowia oraz , komisja gospodarcza. 
Pan Wójt - przy powołaniu 3 komisji część radnych będzie spotykała się i debatowała nad 
tym samym tematem a po co ten sam radny ma się spotykać tyle razy. 

Pan Kozyra - uważa że sugestia aby były dwie komisje stałe jest słuszna , komisja 
budżetowa musi zostać wybrana już teras , gdyż trzeba pracować nad budżetem na 2003 rok. 
Wprzyszłości będziemy chcieli zmniejsz, składy komisji 
Pan Dmytruk - zaproponował aby poddać pod głosowanie czy będą wybierane dwie komisje 
stałe. 
Wyniki głosowania - 15 głosów było za powołaniem dwóch komisji stałych. 
Pan Kozyra - poprosił o podawanie kandydatur do Komisji budżetowej. 

1. Krzysztof Karolczak 
2. Władysław Gluza 
3. Zbigniew Urzędowski 
4. Teresa Markowska 
5. Franciszek Dmytruk 
6. Józef Turyński 
7. Tadeusz Sulima 
 
 
 
 
 



8. Marian Kozyra 
9. Edward Kwik 
10. Krzysztof Jarząb 
11. Stanisław Kopcza 

Została wybrana komisja skrutacyjna. 

1. Andrzej Strama 
2. Beata Witek 
3. Jarosław Bereźnicki 

Przed głosowaniem z kandydowania zrezygnował Pan Stanisław Kopcza. 

Komisja rewizyjna rozdała 15 kart do głosowania . 
Po odbytym głosowaniu zostały policzone głosy głosów ważnych oddano 15. 
Wyniki Głosowania: 
1. Krzysztof Karolczak   -10 głosów 
2. Władysław Gluza       - 10 głosów 
3. Zbigniew Urzędowski - 8 głosów 

 

4. Teresa Markowska      - 8 głosów 
5. Franciszek Dmytruk    - 8 głosów 
6. Józef Turyński - 7 głosów 
7. Tadeusz Sulima - 12 głosów 
8. Marian kKozyra - 13 głosów 
9. Edward Kwik - 11 głosów 
10. Krzysztof Jarząb       -   13 głosów 
 

Po ogłoszeniu wyników z kandydowania do komisji budżetowej zrezygnowała Pani Teresa 
Markowska. 
 
Ostateczny skład Komisji Budżetowej: 

1. Karolczak Krzysztof 
2. Władysław Gluza 
3. Urzędowski Zbigniew 
4. Franciszek Dmytruk 
5. Tadeusz Sulima 
6. Marian Kozyra 
7. Edward Kwiatkowski 
8. Krzysztof Jarząb 
 

Po przerwie Pan Gluza Władysław poinformował, że komisja rewizyjna ukonstytuowała się 
a przewodniczącym został Pan Gluza Władysław. 
Zwrócił się do radnych i mieszkańców i wyraził nadzieję, że w takim składzie komisja 
będzie pracowała dla dobra społeczeństwa. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o powołanie komisji Oświaty i Zdrowia Ta 
komisja została wybrana w głosowaniu jawnym.  

Skład komisji Oświaty i Zdrowia:  
1. Jarosław Bereźnicki 
2. Bogusław Bartusiak 
3. Beata Witek 
4. Józef Turyński 
5. Andrzej Strama 



6. Stanisław Kopcza 
7. Teresa Markowska 
8. Tadeusz Sulima 
 
Pani Sekretarz - poinformowała zebranych że trzeba jeszcze powołać Komisję 
statutową do opracowania statutu gminy. O ilościowym składzie komisji decyduje 

rada . 
Pan Kozyra - zaproponował aby w komisji brało udział 8 osób. 
Pan Karolczak - zaproponował 5 osób. 
Propozycje zostały poddane pod głosowanie - wynik głosowania 14 głosów za 
l głos przeciw. 
Komisja statutowa zostanie wybrana w tajnym głosowaniu. 
Powołano Komisje skrutacyjną w następującym składzie: 
1. Teresa Markowska 
2. Józef Turyński 
3. Władysław Gluza 

Do komisji statutowej podano następujące kandydatury: 

1. Zbigniew Urzędowski 
2. Andrzej Strama 
3. Krzysztof Karolczak 
4. Krzysztof Jarząb 
5. Krzysztof Bartusiak 
6. Marian Kozyra 
7. Jarosław Bereźnicki 

Zostały rozdane karty do głosowania 15 szt. a po głosowaniu komisja skrutacyjna dokonała 
liczenia głosów. Oddano 15 głosów ważnych. 

1. Zbigniew Urzędowski - 9 głosów 
2. Andrzej Strama - 7 głosów 
3. Krzysztof karolczak - 12 głosów 
4. Krzysztof Jarząb - 12 głosów 
5. Krzysztof Bartusiak -  11 głosów 
6. Marian Kozyra - 9 głosów 
7. Jarosław Bereźnicki - 9 głosów 

W pierwszym tajnym głosowaniu do komisji statutowej zostały wybrane następujące osoby: 
1. Karokczak Krzysztof 
2. Jarząb Krzysztof 
3. Bartusiak Bogusław 

W związku z powyższym że w pierwszym głosowaniu nie została wyłoniona w całości 
komisja statutowa, dokonano drugiego tajnego głosowania tak więc ta sama komisja 
skrutacyjna rozdała karty do głosowania - 15 kart. Kandydaci to: 

1. Urzędowski Zbigniew 
2. Kozyra Marian 
3. Bereźnicki Jarosław 

 
 
Po policzeniu głosów wynik był następujący: 
1. Urzędowski Zbigniew - 7 głosów 
2. Kozyra Marian -   8 głosów 
3. Bereźnicki Jarosław   -   10 głosów 
 



Ostateczny skład Komisji Statutowej: 
1. Karolczak Krzysztof 
2. Jarząb Krzysztof 
3. Bartusiak Bogusław 
4. Kozyra Marian 
5. Bereźnicki Jarosław 

Pan Przewodniczący - poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie uchwały w sprawie 
wynagradzania Wójta Gminy. Pani Sekretarz przedstawiła stawkę wynagrodzenia która 
wynosi 5.310.00 zł. 
Pan Kozyra - poinformował, że stawka ta mieści się w widełkach czyli w XIX grupie i że 
sam wybór Wójta w stosunku % podczas wyborów upoważnił poprzedni Zarząd, którego i on 
był członkiem do zaproponowania takich dochodów, zapytał czy są jakieś propozycje co do 
zmiany wynagrodzenia. 
Pan Karolczak - dodał że od 01.01.2002 r Pan Wójt do dnia dzisiejszego pracował bez 
podwyżki a jego stawka wynosiła 4.623,60 zł. Kiedy poprzedni zarząd pracował nad 
podwyższeniem pensji Wójta brał pod uwagę również osiągnięcia Pana Wójta, gdyż w 
żadnej gminie nie zrobiono tyle co u mas i z czystym sumieniem można przyjąć tę propo-
zycje. 
Pan Kozyra - proszę o propozycje. 
Pan Gluza - czy jest to stawka maksymalna czy minimalna. 
Pani Sekretarz -jest to stawka średnia.  
Pan Sulima -jakajest stawka maksymalna. 
Pani Sekretarz -jest widełki mogą być różne.  
Pan Jarząb - czy są inne form wynagradzania.  
Pani Sekretarz - nie ma innych form wynagradzania.  
Pan Bartusiak - zgłosił podwyżkę o jedną grupę 
Pan Wójt- poprosił o zaniechanie zwiększenia grupy a poprosił o ujęcie go w ramach 
podwyżek. 
Pan Bartusiak - wycofał swój wniosek. 
Uchwała została poddana pod głosowanie - 14 głosów za l wstrzymujący się. Następnie 
poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie wykonania przez Przewodniczącego Rady 
Gminy czynności wobec Wójta w sprawach z zakresu prawa pracy.  
Pan Przewodniczący — poddał tą uchwałę pod głosowanie i została ona przyjęła jednogłośnie. 
Wszystkie wcześniejsze uchwały to jest wybór komisji skrutacyjnej, wybór 
przewodniczącego, wiceprzewodniczącego, oraz komisji rewizyjnej, budżetowej i zdrowia, 
oraz komisji statutowej zostały podjęte przy powoływaniu poszczególnych komisji. 
Uchwały w załączeniu do protokołu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wolne wnioski i zapytania. 
Pani Markowska - zapytała co będzie z wodą Wilamowice Stary Henryków. 
Pan Fijalkowski -jakie są diety dla radnych. 

Pan Wójt - problem wody jest bardzo poważny Jutro Sanepid pozwoli włączyć wodę 
stwierdzono że nie są to bakterie które są w ujęciu. Dalej przeprowadzanie jest chlorowanie 
lecz nie daje ono oczekiwanych rezultatów bo ludzie zbyt mało wody spuszczaj ą aby 
oczyścić rury. Zatrucie wody jakie nastąpiło było zatruciem chemicznym. Przy tak małym 
odbiorze wody , można doprowadzić do sytuacji że woda będzie zła smakowo. Jest to trudny 
temat i trzeba się z nim zmierzyć , zła jest obsługa wodociągu . Wiemy że były wcześniejsze 
sygnały że coś złego się dzieje i być może jest to nasza wina moja i zarządu. Z tego co na 
dzień dzisiejszy wiadomo woda jest chemicznie zdatna do użytku. 
Nie w każdym gospodarstwie są zawory zwrotne i woda cofa się do wodociągu. 
Sanepid pobiera wodę z kranów i nie wiemy czy ta woda jest z wodociągu czy ze studni i 
dlatego jest taka sytuacja. Woda w wodociągu jest dobra to zanieczyszczenie pojawiło się 
na sieci. 
Pan Kozyra -odnośnie diet to: diety sanie zmienione a być może komisje zostaną 
pomniejszone ilościowo to i koszty będą mniejsze. 
Pan Wójt - diety radnych, zarobki pracowników i zarobki wójta są najmniejsze w całym 
powiecie. Dieta radnego równoważy utracony zarobek oraz zwraca koszty dojazdu. 

Przewodniczący rady zakończył obrady inauguracyjnej sesji Rady Gminy w Ciepłowodach. 

Protokołowała: 
Grażyna Grudzińska 

 


